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Minnesanteckningar från årsmöte med 
Edsviken Vattensamverkan  
 

Tid: 2025-03-07, 09:00–12:00 Plats: Turebergshuset plan 4, Tureberg, Sollentuna. 

 

Närvarande styrgrupp:  
Jonas Riedel, Sollentuna (ordförande) 

Per Gibson, Sollentuna (ersättare) 

Victoria Johansson, Solna (ledamot) 

Robert Nibelius, Danderyd (ledamot) 

Cecilia Ålander, Danderyd (ersättare) 

Elisabeth Hellström, SVOA (ersättare) 

 

*Frånvarande från styrgruppen: 
Elias Collin, Sundbyberg (ersättare) 

Katsiaryna Strachal, Solna (ersättare)  

Tony Haddad, Järfälla (ledamot) 

Martin Solberg, Sundbyberg (ledamot) 

Gabrielle Gjerswold, SVOA (ledamot) 

  

Närvarande från arbetsgrupp: 
Gunnar Andersson Wargert, Danderyd 

Adam Bohlin, Danderyd 

Fredrik Erlandsson, SVOA  

Anna Norder, Sollentuna  

Marie Amid, Solna 

Olivia Abrahamson, Sundbyberg 

Mathias Wiklund, Sundbyberg 

 
Övriga: 

Kalle Rautiainen, Calluna AB (på länk) 

Sara Andersson, Calluna AB (på länk) 

 

*Frånvarande från arbetsgruppen:  
Babette Marklund, Järfälla 

Linda Fjällborg resurs för Sollentuna 

Jonas Brander, SEOM 

 

Frånvarande Övriga: 

Cinthia Tiberi Ljungqvist, Länsstyrelsen 

 

 

 

1) Presentation av deltagare 

Bordet runt. Nya deltagare välkomnades! 

2) Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

3) Val av justeringsperson (justering sker via mail) 

Victoria Johansson valdes till justerare. Godkännande av minnesanteckningar sker via 

e-post. Sekreterare är Anna Norder. 

4) Presentation av miljöövervakningen 2023 

Kalle Rautiainen från Calluna höll en presentation om 2024 års resultat av 

miljöövervakningen. 

Tillägg: Intressant om det går att lägga in trender från föregående år i presentationen. 

Sara Andersson från Calluna höll en presentation om screeningen av utsläppspunkter i 

dagvattennätet till Edsviken. 
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5) Föregående minnesanteckningar 

Föregående minnesanteckningar (20241205) godkändes och lades till handlingarna. 

6) Godkännande av verksamhetsberättelse och ekonomisk redovisning för 2024 

Verksamhetsberättelsen inklusive ekonomisk redovisning för år 2024 godkändes. Det 

ekonomiska överskottet (om 374 235:-) från år 2024 utgör ingående balans till år 2025. 

Med ett tillägg under sittande möte. Dokumentet läggs på hemsidan.  

Tillägget är under punkt 5, Administration: 

För 2024 blev utfallet för Administration 158 830 kr, vilket är över budgeten. En 

anledning till att administrationen översteg den planerade budgeten är arbetet kring den 

PFAS föreläsning (se punkt 4.1) som Edsvikens vattensamverkan anordnade krävde 

mycket administrationstid. All administrationstid ligger samlad under punkt 5, även den 

som har ingått under punkt 4.1. Budgeten för PFAS-föreläsningen understeg sin 

planerad budget. 

7) Antagande av verksamhetsplan och budget för 2025, inklusive kommentar om: 

Föreslagen verksamhetsplan och budget för 2025 antogs av styrgruppen. Med två tillägg 

som lades in under sittande möte. Dokumentet läggs på hemsidan. 

Tilläggen är:  

- Under punkt 1.1.1 ska det förtydligas att ett nytt miljöövervakningsprogram 

även ska upphandlas inte enbart att det ska tas fram.  

- Det ska läggas in en ny punkt under punkt 2 för ytterligare provtagning och 

screeningen av utsläppspunkter i dagvattennätet till Edsviken. Under mötet 

beslutas om en budget på 100 000 kr. Arbetsgruppen ska se över möjligen att 

utföra detta i år och återkommer under maj till ledningsgruppen.  

 

8) Aktuellt från kommunerna 

 

Danderyd 

Jobbar vidare med skelettjordsprojektet. Ser över lösningar i gaturum med blå-grönt 

fokus. Tar ett helhetsgrepp kring 100-årsregn, översvämningar m.m.  

 

Järfälla 

- 

 

Stockholm 

Jobbar med Stockholms framtida vatten  -nya förutsättningar med översvämningar, 

skyfall m.m. Ska upphandla ramavtal för fällningar. Fällningar är bland annat 

planerade för Riddarfjärden och i lilla Värtan. I övrigt läggs mycket fokus på att 

identifiera felkopplingar, då detta ger en stor effekt. 

 

Sollentuna 

Arbete med dagvattendammarna i Edsbergsparken pågår.  

Dagvattendammar vid Segeludden ska påbörjas. 

 

De nya avtalen med båtklubbarna ska bli klara.  
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Sundbyberg  

LÅP för Bällstaån samt Ulvsunda klara. Jobbar med klimatanpassning vid 

Igelbäcken. 

 

Solna 

Överenskommelsen för Edsviken vattensamverkan är klar.  

 

 

9) Övriga frågor 

Hur samverkan ser ut för Lilla Värtan? 

Frågan lyftes hur kommunerna som påverkar Lilla Värtan kan samordna sig. 

Lilla Värtans samverkan består endast av en arbetsgrupp med tjänstepersoner. Finns 

ingen politiskstyrgrupp. Edsvikens arbetsgrupp har kontaktat Lilla Värtans arbetsgrupp 

för dialog inför kommande fällning.   

 

Samarbete med Lilla Värtan har diskuterats tidigare utan framgång. Under mötet togs 

det upp att SKVVF har fått LOVA bidrag för att projektanställa en åtgärdssamordnare 

och eventuellt om detta skulle kunna ge möjlighet till utökat samarbete. Representanter 

för respektive kommun skulle kunna bidra med att lyfta frågan om samverkan kring 

Lilla Västan på SKVVFs kommande årsmöte.  

 

10) Nästkommande möten 

Nästkommande möten hålls den 23 maj i Sollentuna. 

11) Mötet avslutas 

Mötet förklarades avslutat.  


